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Jedynym z punktów sesji było głosowanie w sprawie przejęcia przez Gminę Maków
zarządzania odcinkiem drogi powiatowej Słupia – Pszczonów. Ten zabieg miał umożliwić
gminie złożenie wniosku na remont odcina przebiegających w granicach administracyjnych
gminy Maków (od Pszczonowa do Chlebowa).

Sześcioro radnych nie miało szansy wypowiedzieć się w tej sprawie podczas sesji, bo odbywała się
ona o 14.30, czyli w godzinach pracy, większość zdecydowała, że nie chce przejęcia drogi. To
ostatecznie zamknęło możliwość starania się o środki zewnętrzne na remont drogi, która jest w
dramatycznym stanie.

Powiat tymczasem stawia na drogę do Głuchowa, w tym roku jest to priorytet i w związku z tym
zdecydowano, że to gmina powinna wnioskować o zewnętrzne środki na wybudowanie makowskiego
odcinka drogi Słupia – Pszczonów.

– Dodatkowo nadal nie wiemy co z naszym wnioskiem w sprawie przebudowy drogi w Dąbrowicach –
tłumaczy wójt Jerzy Stankiewicz. – Jeśli okaże się, że otrzymamy dotację, to będziemy ją musieli
zrobić w pierwszej kolejności. Mamy co w gminie robić i na co pieniądze wydawać.
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